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PROTOKÓŁ Nr 5.VII.2024 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU KĘPIŃSKIEGO, 

które odbyło się w dniu 11 CZERWCA 2024 roku o godz.: 12:00 

w Starostwie Powiatowym w Kępnie 

 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Alicja Śniegocka – Starosta Kępiński – Przewodnicząca Zarządu - nieobecna 

2. Renata Ciemny – Wicestarosta Kępiński - Członek Zarządu  

3. Marek Potarzycki - Członek Zarządu  

4. Grzegorz Berski – Członek Zarządu  

5. Marek Kowalski – Członek Zarządu  

oraz  

1. Magdalena Osada – Sekretarz Powiatu  

2. Marcin Trojak – Skarbnik Powiatu  

3. Beata Andrzejewska – Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kępnie 

4. Katarzyna Stencel – pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kępnie 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia przedstawienie porządku obrad 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu Kępińskiego 

3. Sprawy bieżące i sprawozdanie z okresu między posiedzeniami zarządu 

4. Omówienie projektów uchwał  

5. Omówienie pism przekazanych na posiedzenie zarządu 

6. Podjęcie uchwał, postanowień, opinii i wniosków 

7. Wnioski i wolne głosy 

 

I. Po zatwierdzeniu protokołu z poprzedniego posiedzenia zarządu powiatu, wicestarosta 

przedstawiła sprawozdanie z okresu między zarządami. 

• Podpisanie aneksu do umowy z UMWW- projekt realizowany w ramach WRPO- 

termomodernizacja budynku PCPR i ZSP Nr 2, 

• Przeprowadzone ćwiczenia Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, 

• Konwent Powiatów – udział Wicestarosta- wybór nowych władz, sprawozdanie z 

działalności,  

• Udział w uroczystościach i świętach okolicznościowych m.in. 20 zjazd szkół im. Jana 

Pawła II, 90-lecie OSP Myjomice - Ostrówiec 

• Akcja SPZOZ „Ratujmy Misia”, 

 

II. W punkcie drugim wicestarosta przedstawiła i omówiła projekty uchwał zarządu: 

1. Uchwała Zarządu Powiatu Kępińskiego w sprawie przyznania w 2024 roku spółkom 

wodnym dotacji celowej z budżetu Powiatu Kępińskiego z przeznaczeniem na realizację 

robót ze składek członkowskich na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych. 
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Zarząd  pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

 

III.  W punkcie trzecim wicestarosta przedstawiła i omówiła projekty uchwał Rady 

Powiatu Kępińskiego: 

1. Uchwała Rady Powiatu Kępińskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023. 

2. Uchwała Rady Powiatu Kępińskiego w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi 

Powiatu Kępińskiego 

3. Uchwała Rady Powiatu Kępińskiego w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu Kępińskiego 

4. Uchwała Rady Powiatu Kępińskiego w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie za rok 2023. ( Dyrektor 

Samodzielnego Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej w Kępnie przekazała w dniu 31 

maja 2024r. raport o sytuacji ekonomiczno-finansowej SPZOZ w Kępnie. Dokument 

przedstawia analizę sytuacji ekonomiczno-finansowej, prognozę  na kolejne trzy lata 

obrotowe oraz opis założeń wraz z informacja o istotnych zdarzeniach wpływających na 

sytuację ekonomiczno-finansową placówki) 

5. Uchwała Rady Powiatu Kępińskiego w sprawie w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

Programu Korekcyjno-Edukacyjnego dla Osób Stosujących Przemoc Domową w 

Powiecie Kępińskim na lata 2024-2030” 

 

Zarząd zapoznał się i pozytywnie zaopiniował projekty uchwał. Dokumenty zostaną przekazane 

Przewodniczącemu Rady Powiatu Kępińskiego celem przedłożenia do zaopiniowania właściwym 

komisjom rady a następnie wprowadzenie do porządku obrad na najbliższej sesji Rady Powiatu 

Kępińskiego. 

 

IV. W punkcie czwartym wicestarosta przedstawiła i omówiła:.   

1. Pismo Naczelnika Wydziału Zarządzania Projektami i Promocji Powiatu dot. uproszczonej 

oferty realizacji zadania publicznego pn. „Kreatywny Senior w Powiecie Kępińskim” 

złożonej przez Uniwersytet Trzeciego Wieku. Oferta zostanie sprawdzona pod względem 

formalnym i wywieszona na stronie BIP Powiatu Kępińskiego zgodnie z procedurą art. 

19a ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie. Oferta zostanie rozpatrzona po 

dopełnieniu procedury w trybie art. 19a ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie.  

 

2. Pismo Naczelnika Wydziału Zarządzania Projektami i Promocji Powiatu dot. uproszczonej 

oferty realizacji zadania publicznego pn. „Przekazanie darmowych książek dla małych 

pacjentów ze szpitala w Kępnie ” złożonej przez Fundację Martel. Oferta zostanie 

sprawdzona pod względem formalnym i wywieszona na stronie BIP Powiatu Kępińskiego 

zgodnie z procedurą art. 19a ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie. Oferta 

zostanie rozpatrzona po dopełnieniu procedury w trybie art. 19a ustawy o pożytku 

publicznym i wolontariacie. 

 

3. Pismo Naczelnika Wydziału Zarządzania Projektami i Promocji Powiatu dot. uproszczonej 

oferty realizacji zadania publicznego pn. „Bezpłatne badania w kierunku retinopatii dla 

mieszkańców powiatu kępińskiego” złożonej przez Polską Fundację Diagnostyki 

Osteoporozy. Oferta zostanie sprawdzona pod względem formalnym i wywieszona na 

stronie BIP Powiatu Kępińskiego zgodnie z procedurą art. 19a ustawy o pożytku 

publicznym i wolontariacie. Oferta zostanie rozpatrzona po dopełnieniu procedury w trybie 

art. 19a ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie. 

 

4. Pismo Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad otrzymane w odpowiedzi na pismo 

zarządu w sprawie remontu przejazdu kolejowego zlokalizowanego na DK11 pomiędzy 

miejscowością Piaski i Słupia pod Kępnem. GDDKiA informuje, że jest w stałym kontakcie 
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z zarządca przejazdu kolejowego i posiada informacje, że etap przygotowawczy realizacji 

remontu został zakończony. Pierwotnie prace miały się rozpocząć w miesiącach maj- 

czerwiec. Zarząd zapoznał się z pismem i przyjął informację do wiadomości.  

5. Pismo PKP Polskie Linie Kolejowe S.A. Zakład Linii Kolejowych w Ostrowie 

Wielkopolskim otrzymane w odpowiedzi na pismo zarządu  w sprawie jak w punkcie 

powyżej. PKP informuje, że przejazd kolejowo-drogowy miedzy Słupią a Piaskami w ciągi 

DK 11 został zaplanowany do remontu w miesiącu wrześniu 2024r. Termin wynika z 

bardzo dużego zakresu robót oraz konieczności wykonania tymczasowego przejazdu 

obok istniejącego na czas robót ze względu na brak możliwości zorganizowania objazdu 

innymi drogami. Zarząd zapoznał się z pismem i przyjął informację do wiadomości. 

6. Informacje Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Rzetni o przyjęciu na czas 

nieokreślony 2 nowego mieszkańca Domu. Aktualnie w Domu przebywa 63 mieszkańców, 

1 miejsce pozostaje wolne. Zarząd przyjął informację do wiadomości.  

7. Pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie z 

informacją o ilości wykonanych badań RTG i mammografii w miesiącu maju 2024 r. Liczba 

badań RTG i mammografii ogółem w maju –1939, w tym badania komercyjne 194. 

Obowiązek monitorowania badań wykonywanych komercyjnie i składania comiesięcznego 

raportu wynika z zapisów umowy o dofinansowanie zadania pn. „Zakup cyfrowego 

aparatu RTG kolumnowego z dwoma detektorami, cyfrowego aparatu RTG z 

zawieszeniem sufitowym z trzema detektorami, cyfrowego mammografu oraz 

wykonaniem prac remontowo-budowlanych w zakresie ucyfrowienia Pracowni 

Radiologicznej Szpitala w Kępnie”. Zarząd zapoznał się z informacją. Pismo zostanie 

przekazane do wydziału merytorycznego monitorującego zobowiązania umów 

dotacyjnych 

8. Pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie z 

informacją o ilości komercyjnych badań wykonanych w miesiącu maju na sprzęcie i 

wyposażeniu zakupionym w ramach realizacji zadania pn.: „Wyposażenie i zakup sprzętu 

dla zmodernizowanych oddziałów anestezjologii i intensywnej terapii, położnictwa i 

ginekologii wraz z traktem porodowym oraz neonatologii Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie”. Pismo informuje, że SPZOZ nie świadczył w 

miesiącu maju na zakupionym sprzęcie żadnych usług komercyjnych. Obowiązek 

monitorowania badań wykonywanych komercyjnie i składania comiesięcznego raportu 

wynika z zapisów umowy o dofinansowanie realizacji w/w zadania.  Zarząd zapoznał się z 

informacją. Pismo zostanie przekazane do wydziału merytorycznego monitorującego 

zobowiązania umów dotacyjnych. 

 

9. Pismo Tomasza Lebka – Radnego Rady Miejskiej w Kępnie z prośba o wykonanie 

przeglądu drzewostanu obecnego przy wjeździe do Kępna od strony Poznania – ciąg 

komunikacyjny dawnej DK 11 – ul. Poznańska i ul. Solidarności. Radny w piśmie podnosi, 

że stan drzew psuje okoliczny krajobraz i wnosi o natychmiastowe podjęcie działań w celu 

poprawy jakości oraz wyglądu wjazdu do miasta poprzez zrewitalizowanie tego odcinka i 

dodanie zieleni. Radny wnosi również o posadowienie ławek na w/w odcinku drogi. 

Zarząd przekaże sprawę do Powiatowego Zarządu Dróg celem analizy.  

10. Pismo mieszkańca Kuźnicy Trzcińskiej z prośba o wybudowanie chodnika w miejscowości 

Kuźnica Trzcińska na odcinku od skrzyżowania w kierunku Janówki. Pismo wnosi o 

podjęcie skutecznych działań mających na celu zapewnienie bezpieczeństwa 

użytkownikom drogi w szczególności pieszych i rowerzystów. Zarząd przekaże sprawę do 

Powiatowego Zarządu Dróg celem zaopiniowania i oszacowania kosztów wykonania 

chodnika. 

11. Pismo Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w sprawie 

informacji otrzymanej z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego o 

zamiarze przystąpienia przez Województwo Wielkopolskie do opracowania, które będzie 
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aktualizacją i kontynuacją „Bilansu wód podziemnych w obrębie struktur wodonośnych 

kolejnego powiatu województwa wielkopolskiego wraz z oceną ich udokumentowania i 

wykorzystania  oraz rezerw zasobowych.” W ramach bilansowania wód podziemnych na 

terenie powiatów województwa wielkopolskiego. Wzorem lat ubiegłych w bieżącym roku 

zostanie opracowany jeden dokument dla konkretnego powiatu. Szacowany koszt 

wykonania dokumentu 178 000,00zł z tym, ze  Województwo Wielkopolskie pokryje nie 

więcej niż 45% w/w kwoty. Naczelnik wydziału OŚ prosi o informację, czy powiat ma 

przystąpić do realizacji w/w dokumentu. Zarząd pozytywnie odniósł się do opracowania 

dokumentu dla Powiatu Kępińskiego z zastrzeżeniem partycypowania w kosztach jego 

sporządzenia wszystkich gmin powiatu kępińskiego. Wydział merytoryczny wystąpi do 

gmin z zapytaniem o zgodę na partycypowanie w kosztach opracowania dokumentu.  

12. Pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Słupi pod Kępnem otrzymane w  

odpowiedzi na pismo zarządu z prośbą o zaopiniowanie wniosku przedsiębiorców (5 

podmiotów) z Kępna o położenie nowego dywanika asfaltowego oraz wykonania pobocza 

i chodnika przy drodze dojazdowej do siedzib firm – odnoga ul. Wieluńskiej. Dyrektor 

informuje w piśmie, że koszt wykonania nowej nawierzchni bitumicznej po uprzednim 

frezowaniu wynosi ok. 200 000,00zł, natomiast koszt budowy chodnika ok 110 000,00zł. 

Na wnioskowanym odcinku drogi z uwagi na ograniczoną szerokość pasa drogowego 

należy dodatkowo wykonać kanalizację deszczową. Na wnioskowanym odcinku drogi 

należy również uregulować zapisy w księgach wieczystych. Powiatowy Zarząd Dróg 

proponuje wykonanie nowej nawierzchni z obustronnym, utwardzeniem poboczy o szer. 

1,0m. Zarząd zleci wydziałowi merytorycznemu uregulowanie zapisów w księgach 

wieczystych. 

13. Pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Słupi pod Kępnem otrzymane w  

odpowiedzi na pismo zarządu z prośbą o zaopiniowanie wniosku Przewodniczącej Rady 

Powiatu Kępińskiego poprzedniej kadencji o likwidację obiektu infrastruktury drogowej – 

wysypy dzielącej, która znajduje się w ciągu drogi powiatowej nr 5599P relacji Krążkowy –

Mikorzyn na wysokości miejscowości Domanin. Dyrektor zlecił wykonanie analizy 

bezpieczeństwa ruchu na w/w skrzyżowaniu. Zarząd zapoznał się z dokumentem i 

informacją dyrektora o działaniach, które zostaną podjęte celem poprawy bezpieczeństwa 

ruchu na skrzyżowaniu. Zarząd udzieli odpowiedzi wnioskodawcy.  

14. Pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Słupi pod Kępnem otrzymane w  

odpowiedzi na pismo zarządu z prośbą o zaopiniowanie wniosku mieszkańca gminy 

Baranów o wykonanie przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej Mroczeń – 

Żurawiniec w miejscowości Mroczeń na wysokości ul. Makowej w miejscu 

bezpośredniego wychodzenia dzieci i młodzieży ze szkoły na ulicę. Dyrektor informuje, że 

uruchomienie przejścia dla pieszych we wnioskowanym miejscu jest niemożliwe, 

ponieważ chodnik znajduje się tylko po jednej stronie drogi. Warunki usytuowania przejść 

określają przepisy techniczno-budowlane dotyczące dróg publicznych. Dyrektor informuje 

również, że w odległości ok. 180 m od wyjścia ze szkoły znajduje się przejście dla 

pieszych do którego prowadzi istniejący chodnik. Zarząd zapoznał się z pismem.  

Wnioskodawcy zostanie udzielona odpowiedz zgodnie stanowiskiem PZD. 

15.  Pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Słupi pod Kępnem otrzymane w  

odpowiedzi na pismo zarządu z prośbą o zaopiniowanie pisma ze zgłoszeniem 

zapotrzebowania na miejsca parkingowe w sąsiedztwie funkcjonujących w miejscowości 

Myjomice przychodni AMBULATORIUM i punktu aptecznego. Dyrektor informuje, że nie 

posiada wydzielonych miejsc parkingowych w pasie drogi. Obowiązek ten jest regulowany 

przez Rozporządzenie Ministra Infrastruktury w sprawie warunków technicznych jakim 

powinny odpowiadać budynki i ich usytuowanie – zagospodarowując działkę budowlaną 

należy urządzić stosowne do jej przeznaczenia i sposobu zabudowy, stanowiska 

postojowe dla samochodów użytkowych stałych i przebywających okresowo w tym 

również dla samochodów z których korzystają osoby niepełnosprawne. Zarząd zapoznał 

się z pismem.  Wnioskodawcy zostanie udzielona odpowiedz zgodnie stanowiskiem PZD.  
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16. Zawiadomienie Wójta Gminy Łęka Opatowska w sprawie podjęcia przez Radę Gminy 

Łęka Opatowska uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie geodezyjnym 

Zmyślona Słupska. Zarząd przekaże zawiadomienie do wydziałów merytorycznych celem 

analizy.  

17. Informacja miesięczna o aktualnej liczbie uczniów według stanu na pierwszy dzień 

miesiąca czerwca 2024r. Policealnej Szkoły Medycznej Epsilon w Kępnie. Liczba uczniów 

–221 osób w systemie stacjonarnym, 16 osób w systemie dziennym oraz informacja 

miesięczna o aktualnej liczbie uczniów według stanu na pierwszy dzień miesiąca czerwca 

2024r. Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Kępnie. Liczba uczniów – 75 osób. 

Zarząd przyjął informacje do wiadomości. 

V. Na posiedzeniu podjęto: 

1. Uchwała Nr 12.VII.2024 Zarządu Powiatu Kępińskiego z dnia 11 czerwca 2024 r. w 

sprawie przyznania w 2024 roku spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Powiatu 

Kępińskiego z przeznaczeniem na realizację robót ze składek członkowskich na bieżące 

utrzymanie wód i urządzeń wodnych. 

 

VI. Wnioski i wolne głosy 

• Nie wniesiono wolnych głosów i wniosków 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Członkowie Zarządu Powiatu Kępińskiego: 

1. Przewodniczący Zarządu Powiatu – Alicja Śniegocka  

2. Członek Zarządu Powiatu – Renata Ciemny  /-/ 

3. Członek Zarządu Powiatu – Marek Potarzycki   /-/ 

4. Członek Zarządu Powiatu – Grzegorz Berski  /-/ 

5. Członek Zarządu Powiatu – Marek Kowalski   /-/ 

Protokołowała: Magdalena Osada 


